

Title (en)

Panel for the modular construction of a building, particularly of a private dwelling.

Title (de)

Bauplalte für ein Gebäude in modulbauweise insbesondere für ein Einzelhaus.

Title (fr)

Panneau pour la construction modulaire d'un bâtiment, notamment d'une maison individuelle.

Publication

EP 0083276 A1 19830706 (FR)

Application

EP 82402334 A 19821217

Priority

FR 8124235 A 19811224

Abstract (en)

Panel comprising a framework (2) made from sectional steel components each having a web flanked by two legs and forming the uprights and crosspieces of this framework, characterised in that the uprights (5a to 5d, 7a to 7d) and the crosspieces (6a to 6c) of the framework (2) are respectively arranged alternately in three vertical layers (4a, 4b, 4c) of the framework (2), being assembled by their adjacent legs. <IMAGE>

Abstract (fr)

Panneau de construction pour construction modulaire comportant une ossature (2) réalisée à partir de fers allongés ayant chacun une âme flanquée de deux ailes et formant les montants et les traverses de cette ossature, caractérisé en ce que les montants (5a à 5d 7a à 7d) et les traverses (6a à 6c) de l'ossature (2) sont respectivement disposés alternativement dans trois couches verticales (4a, 4b, 4c) de l'ossature (2) en étant assemblés par leurs ailes adjacentes.

IPC 1-7

E04C 2/38; E04B 2/74

IPC 8 full level

E04C 2/38 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04C 2/384 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] CH 449903 A 19680115 - KEMPF WILHELM [DE]
- [A] US 1555433 A 19250929 - PETTER OLSSON HANS
- [A] FR 2451977 A1 19801017 - MONTANO JOSEPH

Cited by

ES2079999A2; DE4403242A1; DE4403242C2; DE3440297A1; DE3440297C2; EP2784236A1; EP3536871A3; WO03006761A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0083276 A1 19830706; FR 2519050 A1 19830701; FR 2519050 B1 19840427; ZA 829493 B 19830928

DOCDB simple family (application)

EP 82402334 A 19821217; FR 8124235 A 19811224; ZA 829493 A 19821227